
 
 
Onderwerp:  Vragen ex art. 37 RvO gemeenteraad Steenwijkerland inzake financiële situatie De 
Meenthe 
 
Steenwijk, 29 januari 2024 
 
Geacht college, 
 
Op 28 november 2023 is de gemeenteraad van Steenwijkerland bij meerderheid akkoord gegaan met 
de realisatie van een congresvoorziening in De Meenthe. Deze verbouwing gaat de gemeente 
€625.000 kosten. In het raadsvoorstel waar de gemeenteraad akkoord mee is gegaan is onder andere 
de volgende passage opgenomen: 
 
“Met deze voorziening kan de bestaanszekerheid van De Meenthe structureel worden geborgd, wordt 
de theaterprogrammering voor de inwoners en bezoekers hiermee bestendig en kan de stichting met 
dit congrescentrum binnen de huidige condities in de theater sector rendabel opereren zonder dat dit 
leidt tot verhoging van de subsidiebijdrage vanuit de gemeente.” 
 
Vervolgens verscheen op 13 december 2023 een interview met De Meenthe in De Stentor, waarin de 
volgende passage is opgenomen: 
 
“Deze stap volgt vooral vanuit financieel perspectief, is het voortbestaan gered met dit plan? 
De Meenthe: ,,Nee, we doen op deze manier een stap naar voren. Ik wil mijn waardering uitspreken 
richting (naam directeur), die als ondernemend directeur het theater bestuurt.” 
 
De Meenthe: ,,Het is ook leuk dit te doen. Maar het is de vraag of het genoeg oplevert. De kosten 
stijgen zó snel. De afgelopen tien jaar zijn alle kosten verdubbeld. De energiekosten alleen al stijgen 
dit jaar met 25 procent. De subsidie die we kregen, is de afgelopen tien jaar nauwelijks 
meegestegen.” “De salarissen van ambtenaren bij de gemeente gaan ook met 10 tot 12 procent 
omhoog. Maar op de een of andere manier willen ze niet begrijpen dat dit bij ons ook speelt.”” 
 
De CDA-fractie heeft naar aanleiding van deze passages en de samenhang de volgende vragen aan 
het college: 
 

1. In het raadsvoorstel wordt gesuggereerd dat de bestaanszekerheid van De Meenthe 
structureel wordt geborgd door het congrescentrum. In De Stentor geeft De Meenthe zelf 
aan dat dit nog maar de vraag is. Heeft het college de raad volledig en juist geïnformeerd 
tijdens de behandeling op 28 november 2023?  

2. Hoe kijkt het college terug op de behandeling van het voorstel inzake realisatie 
congrescentrum De Meenthe op 28 november 2023? Een groot deel van de fracties gaf aan 
dat juist nu deze investering nodig is om de bestaanszekerheid van de Meenthe te borgen. 
Heeft het college nog steeds de overtuiging dat bestaanszekerheid van De Meenthe 
structureel geborgd is met de investering van €625.000,-? 

 



3. Is het college nog steeds overtuigd dat de subsidie niet hoeft te stijgen na deze investering, 
gezien de berichtgeving in De Stentor dat dit mogelijk niet voldoende is om de 
bestaanszekerheid van De Meenthe te borgen? 

4. Wat gaat het college doen als de exploitatie van het congrescentrum tegenvalt? Wat zullen 
de financiële consequenties voor de gemeente Steenwijkerland zijn?  

5. Is het college bekend met het feit dat De Meenthe als congrescentrum al te boeken was op 
de site van OneMeeting B.V. op de eerste dag na de raadsvergadering van 28 november 
2023? In het raadsvoorstel werd de bereidheid om te investeren en het vermeend 
onafhankelijk marktonderzoek door OneMeeting als stimulans, maar ook als voorwaarde 
gezien om te investeren in een congrescentrum door de gemeente. Het contract (geen 
investering) tussen OneMeeting en De Meenthe is echter dus vermoedelijk al eerder 
gesloten of verbazingwekkend snel online gezet. Hoe kijkt het college nu naar de 
onafhankelijkheid van dit onderzoek? 

6. Uit de verschillende informaties vanuit het college en afkomstig van het Meenthebestuur 
leiden wij af dat er geen bestuurlijk overleg is geweest, zodat er eenduidigheid in 
communicatie is. Kan het college aangeven of en zo ja wanneer er bestuurlijk overleg is 
geweest en wat daarvan de uitkomst is geweest? 

 
Met vriendelijke groet, 
Namens de CDA-fractie Steenwijkerland, 
Erik Homan 
 
 


